
                    

 

 

 

Förbundsstyrelsen - Protokoll Nr 6/2024 
Datum tisdagen den 3/9–2024 
Tid Kl. 18.00–20.00 
Plats Teams 
Närvarande Fredrik Gundmark, Frej Levin, Maria Weise, Nicole Kaiser, Tobias Back 

och Luiz Fernandes. 
Frånvarande Kirsi Höglund, Annica Jara Cofré och Erik Gahnertz 
Adjungerade Mona Lundkvist, Matilda Ritzén och Sofia Göthe. 

 
1. Dagordningen 
Dagordningen godkändes. 

 
2. Mötessekreterare 
Till mötessekreterare utsågs Matilda Ritzén. 

 
3. Justerare 
Till justerare utsågs Nicole Kaiser. 

 
4. Föregående protokoll 
Föregående protokoll justerades av Frej Levin.  

Förbundsstyrelsen beslutade att: godkänna föregående protokoll för FS-5 och lägga det till 
handlingarna. Förbundsstyrelsen godkände även protokollet för FS-3 och lade det till 
handlingarna. 

 
Rapporter 
5. Styrelsens arbete 
Frej Levin hänvisade till kanslirapporten för arbetet med utbildningsplattformen. 
 
Nicole Kaiser och Musse Hasselvall, arbetade under sommaren med jämställdhetsutbildningen 
som ska integreras i IUP. De reviderade det tidigare manuset och omstrukturerade det för att 
anpassas mer till IUP.  
 
Nicole Kaiser och Helena Plüss hade en planeringsdag där de granskade arbetet med SB&K 
elitidrott samt elitidrottsprogrammet. De strukturerade och kartlade arbetet och kommer att 
fortsätta med detta.  
 
Fredrik Gundmark och Nicole Kaiser deltog på träffen för varumärkesplattformen. Arbetet 
fortgår och detta står med som en punkt på kommande förbundskonferens 12–13 oktober.  
 
6. Ekonomi 
Maria Wiese går igenom ekonomin. 
 
 



7. Kanslirapport  
Förbundsstyrelsen tog del av den sammanställda rapporten om kansliets pågående arbete. 

 
8. Inval och utträde 

Förbundsstyrelsen noterade att inga inval eller utträden finns att protokollföra vid detta 
möte. 
 
9. Verksamhetsplanen 
Arbetet pågår enligt verksamhetsplanen.  

 
Diskussion och beslutspunkter 
10. Uppföljning utbildning medicinska kommittén. Adjungerad under mötet.   
Som uppföljning på en tidigare diskussion om medicinska kommitténs förslag om utbildning för 
tävlingsläkare, som hölls vid föregående FS-möte, bjöds Sofia Göthe från medicinska 
kommittén in till dagens möte. Styrelsen hade vid det tidigare mötet ställt ett antal frågor som 
behövde besvaras.  
Under dagens möte redogjorde Sofia för de brister som identifierats och en diskussion följde 
om hur vi kan hitta en lösning för att reglera sjukvårdspersonal på tävlingar. Det beslutades 
att vi ska fortsätta samarbeta med medicinska kommittén och arbeta vidare med frågan.  
 
11. Svensk Idrott 2035 
Fredrik Gundmark deltog på en träff angående den nya strategin som ersätter Strategi 2025. 
Flera målområden har identifierats, och det finns möjlighet att vara med och påverka genom 
en workshop där deltagarna kan dokumentera sina tankar. Styrelsen uppmanas att avsätta tid 
för att delta i workshopen om det finns synpunkter. Kanslipersonal är också välkomna. 
Fredrik har skapat en tillfällig Teamskanal och delat en länk till workshopen. Han kommer att 
bjuda in till ett möte nästa vecka för gemensamt arbete. Ämnet kommer även att tas upp på 
RIF i november. 
 
12. Stadgar UF allstyle 
Svenska Allstyleförbundet beslutade vid sitt årsmöte 12 mars 2023 att anta uppdaterade 
stadgar. 

Förbundsstyrelsen beslutade att: ställa sig bakom den av UF:s årsmöte beslutade ändringen, 
samt att styrelsen ämnar uppmana UF att till nästa ordinarie årsmöte lägga fram förslag på 
ändringar utifrån medskick från SB&K kansli. Kansliet fick i uppdrag att kontakta 
allstyleförbundet. 

 
13. Stadgar UF bujinkan 
Svenska Bujinkanförbundet meddelade att de vid sitt årsmöte 20 april 2024 beslutade att anta 
uppdaterade stadgar. 

Förbundsstyrelsen beslutade att: godkänna de av UF-mötet antagna stadgarna i sin helhet.  
 

14. Stadgar UF HEMA 
Svenska HEMA-förbundet beslutade vid sitt årsmöte 17 mars 2024 att anta uppdaterade 
stadgar. 

Förbundsstyrelsen beslutade att: godkänna de av UF-mötet antagna stadgarna i sin helhet. 
Styrelsen gav kansliet i uppdrag att reda ut om UF generellt, utifrån befintliga bestämmelser, 
får ha en annan beräkning av antal röster än SB&K. 



 
15. Stadgar UF kempo 
Svenska Kempoförbundet, som numera verkar som ett eget UF, begärde en översyn av sina 
stadgar. Förbundsstyrelsen beslutade vid möte FS-1 att ställa sig bakom de 
uppdateringsförslag som presenterades av kansliet. Vid årsmötet den 23 mars 2024 beslutade 
svenska Kempoförbundet om ändringar i enlighet med dessa förslag. 

Förbundsstyrelsen beslutade att: godkänna de av UF-mötet antagna stadgarna i sin helhet 
och gav kansliet i uppdrag att förmedla den redaktionella ändringen. 

 
16. Jujutsufederationens årsmöte 

Förbundsstyrelsen noterade att Jujutsufederationen återupptagit och slutfört sitt tidigare 
ajournerade möte enligt den inskickade rapporten. 

 
Per capsulam beslut 

17. Ärende Disciplinnämnd 5/24 
Förbundsstyrelsen konfirmerade beslutet som tagits tidigare i Teamsgruppen: om att 
hänskjuta ärendet till RIN. 

 
18. Kung Fu & Wushu-förbundet, lån av pengar 

Förbundsstyrelsen konfirmerade beslutet som tagits tidigare i Teamsgruppen: om att låna ut 
pengar till Kung Fu och Wushu-förbundet för en kommande faktura. Mona har skickat ett 
avtal till dem.  

 

Övriga frågor 
Inga övriga frågor 

 
Kommande styrelsemöten 

29 oktober, kl.18.00 via Teams 
7 december, kl.14.00 med efterföljande julbord 
21 januari 2025, kl.18.00 via Teams 
11 mars 2025, kl.18.00 via Teams 
25 april 2025, kl.17.00, återkommer om plats 
26 april 2025 årsmöte. 

 

Mötesordförande 
 
 
 

Fredrik Gundmark 
 
 

 
Vid protokollet Justerare 

 
 
  

Matilda Ritzén          Nicole Kaiser 


